
van: N (geanonimiseerd)

Verzonden: 11-11-2020 10:46 

a N (geanonimiseerd)

Onderwerp: FW: communicatie avond 8 september de jaren 50 wijk 

Vervolg: B van communicatie gesproken en die meent zich te kunnen herinneren dat er een dame is geweest 

die avond die op doortocht was naar een ander overleg. 

(geanonimiseerd)

E kan het zich niet precies herinneren maar meent dat de avond wel degelijk de insteek zou hebben gehad van 

“geen raadsleden omdat de avond niet politiek mocht worden” Dat kan natuurlijk niet. Alle bewonersavonden zijn 

toegankelijk voor raadsleden. Ik heb daarna N proberen te bereiken maar die nam niet op. Ik heb een bericht 

achtergelaten via de app om mij zo spoedig mogelijk terug te bellen. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

Hij moet als projectleider weten of dit met deze insteek is gedaan. Ik heb ook N gebeld van Mozaïek om dit te 

checken maar die nam niet op, dus voicemail achtergelaten om mij terug te bellen. 

(geanonimiseerd)

M gebeid: de avond was niet openbaar, B had een warrig verhaal. Weet niet meer of raadsleden nu wel of niet 

zijn uitgenodigd al dan niet via de griffie. Hij zei n het begin van het telefoongesprek in ieder geval duidelijk dat het een 

besloten informatieavond betrof die niet bedoeld was voor raadsleden en lijkt zichzelf dus tegen te spreken met hete 

versturen van een rib. Ik zou via de griffie kunnen achterhalen of de raad via een rib is uitgenodigd maar dat maakt 

slapende honden wellicht wakker. 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

Ik acht het niet onmogelijk dat een raadslid is langs geweest en inderdaad de deur is gewezen, hetzij op basis van niet 

aanmelden (hetgeen verplicht was door corona) of dat er gezegd is dat de avond bedoeld was voor bewoners. Tot 

zover. 

Agenda raad vanavond: 

Op de openbare website van onze gemeente staat het punt van de nota jaren 50 wijk en het krediet zowel op 

het programma van de oriënterende raadsvergadering als de besluitvormende raadsvergadering. En uiterraad 

beide op 11 november, vanavond dus. Gaat dit inderdaad zo plaatsvinden B Dat zou een mooie 

oplossing kunnen zijn want dan hebben we vanavond een besluit. 

(geanonimiseerd)

Wel uitermate vervelend dat een coalitiepartij tegen zou stemmen, dat is niet goed voor Jan en niet goed voor 

onze organisatie. 

Groeten, NNN 

van: 

(geanonimiseerd)

Verzonden: woensdag 11 november 2020 09:17 

Aan: 

Onderwerp: communicatie avond 8 september de jaren 50 wijk 

Halto B (geanonimiseerd)

Ik heb voorzichtig gepolst bij N van Mozaeik wonen die op de bewonersavond van 8 september 

aanwezig was. 

(geanonimiseerd)

Hij heeft zelf geen berichten ontvangen dat er mensen geweigerd zouden zijn aan de deur. Hij heeft navraag gedaan 

bij zjn communicatiemedewerker die bij de deur stond en die geeft aan dat zij in ieder geval iedereen heeft binnen 

gelaten. De ander die bij de deur stond was onze NNN Zij werkt niet meer bij ons maar ik had haar 06 nog dus ik 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



heb haar gebeld. Geen gehoor en geen mogelijkheid tot voicemail. Ik probeer het zo weer. 

Het beleid van de avond was: van te voren aanmelden i.v.m. coronamaatregelen. Er waren toen nog twee groepen 

mogelijk van elk 25 personen. Er was zelfs ruimte voor een derde groep wist W mij te vertellen. (geanonimiseerd)

Tot zover. 

Ik heb nog contact met je vandaag. 

Groeten, B (geanonimiseerd)


